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رئیس اتاق بازرگانی اردبیل: اردبیل هیچ همکاری اقتصادی با ارمنستان ندارد

هشتاد درصد از کالاهای تولید شده در اردبیل به جمهوری آذربایجان صادر می شود. سال گذشته، حجم معاملات تجاری

به مبلغ 57 میلیون دلار رسیده است

خبرگزاری آران/سرویس آذربايجان
به گزارش خبرگزاری «آپا»، "حسین پیرموذن " رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن استان اردبیل در نشست مطبوعاتی در باکو اعلام
کرد: در اتاق بازرگانی شعبات در امور چند کشور و نیز کشورهای اروپایی وجود دارد. ولی اتاق بازرگانی مشترک با جمهوری آذربایجان

وجود ندارد. من قصد دارم مقامات و روزنامه نگاران جمهوری آذربایجان را به ایران دعوت کنم. امیدوارم که شما با ظرفیت تولید ایران
آشنا شوید. این سیستم که در ایران اعمال می شود، با سیستم اروپایی مطابق است. با توجه به این که جمهوری آذربایجان نزدیک

ترین همسایه ایران است، قیمت ها در ایران ارزان تر است، به همین دلیل، این برای هر دو طرف مفید خواهد بود. هدف از سفر ما به
جمهوری آذربایجان تاسیس اتاق بازرگانی مشترک بین دو کشور است. امیدوارم که پس از جلسات برگزار شده این کار مشترک انجام

و روابط اقتصادی میان دو کشور توسعه یابد.
وی با اشاره به حجم معاملات تجاری بین آذربایجان و اردبیل، اعلام کرد: هشتاد درصد از کالاهای تولید شده در اردبیل به جمهوری

آذربایجان صادر می شود. سال گذشته، حجم معاملات تجاری به مبلغ 57 میلیون دلار رسیده است. عمدتا از اردبیل به جمهوری
آذربایجان؛ محصولات کشاورزی و پلاستیکی صادر می شود. صنایع شیمیایی ایران قوی است و این کالا به لحاظ ارزش و کیفی مفید
است. زمانی جمهوری آذربایجان در ردیف نخست معاملات تجاری قرار داشت، ولی اینک این کشور در ردیف دهم قرار دارد. در عرض

شش ماه امسال حجم معاملات تجاری به 19 میلیون دلار رسیده است.
وی با اشاره به همکاری اردبیل با ارمنستان اعلام کرد که اردبیل با ارمنستان هم مرز نیست و به همین دلیل، هیچ همکاری اقتصادی با

این کشور ندارد.
وی با اشاره به افتتاح خط پروازی بین اردبیل - باکو، اعلام کرد: «این امر برای شهروندان هر دو کشور بهتر خواهد بود. ولی جمهوری

آذربایجان به این موضوع علاقمند نیست. از طرف دیگر ، به دلیل تحریم ها علیه ایران، توانایی ما برای دایر کردن این خط هوایی
ضعیف است. ولی ما برای افتتاح این پرواز آماده هستیم. این موضوع در جلسات آینده مورد مذاکره قرار خواهد گرفت.

" صدیف بدری " شهردار اردبیل نیز اعلام کرد: اردبیل از لحاظ گردشگری و سرمایه گذاری محل مناسبی است. تجار و بازرگانان دو کشور
می توانند در این زمینه همکاری کنند. ما آنها را به این کار دعوت می کنیم. ما شرایط مناسبی برای سرمایه گذاران جمهوری آذربایجان
فراهم خواهیم کرد. ما می توانیم در زمینه ساخت و ساز و حمل و نقل همکاری گسترده ای داشته باشیم. ما اقدامات شهرداری باکو در

زمینه نوسازی و ساخت و ساز را می پسندیم. باکو و اردبیل می توانند از تجربیات یکدیگر استفاده کنند./خ
پایان پیام.
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